
 

 
Møtereferat 

 

BJFF, styremøte nr. 2/2024 

 

  

Styremøte på Steiland 20. februar 2024 kl 1900. 

 

Tilstede:  

Ivar Omsted, Brita Martinsen, Stine Melkild, Fredrik Josefsen, Ove Bunde, Frank Strømseth, 

Karin Moeng, Truls Stenersen 

 

Vara: Roy Steinar Hansen, Knut Eide 

Hjemmeside: Sissel Motrøen 

Ole Kroken kom for å informere om sak 11/24 – søknad til studieforbundet 

Ikke tilstede: Knut Eide, Alexander Ingdahl, Georg Omsted, Stine Melkild, Sissel Motrøen 

Sak 10/24           Godkjenning av referat fra forrige møte. 

Vedtak: Referat godkjent 

 

Sak 11/24  Innkommen post og aktuelle saker: 

 

- Søknad til Studieforbundet natur og miljø. Ole orienterte om hva 

dette går ut på og hvordan foreningen kan benytte seg av dette. 

Gjelder søknad av tilskudd til kurs og arrangement. Det ble gitt 

veiledning i innloggings- og søknadsprosedyre. 



  

- Årsmøtet Troms JFF, deltagelse og saker. Dokumentene er sendt til 
delegatene. 
Roy Steinar og Brita drar. Det avholdes på Lyngskroa 24.-25. 
februar 2024 
 

- Årsmøte NNVM torsdag 14 mars kl 1900, deltagelse og saker. 
 
Vedtektsendring – det foreligger forslag til vedtektsendring fra 
Lions. Styret i NNVM har formulert et annet forslag, justering av 
Lions sitt forslag. Samtidig gir BJFF innspill til punktet om fordeling 
av overskudd. I forslaget står det: «Overskuddet fordeles likt 
mellom eierne. Det forutsettes likt antall arbeidsinnsats fra 
eierne». Ordet arbeidsinnsats byttes med dugnadstimer så det blir 
«Overskuddet fordeles likt mellom eierne. Det forutsettes likt 
antall dugnadstimer fra eierne». 
 

- Årsmøte Altevatn hytte- og båteierforening Torsdag 07. mars kl 
1900 i kommunestyrehallen. Ingen fra styret BJFF stiller. 
 

- Justering av tekst hjemmesiden om hyttene. Dette er ordnet. 
 

- Klage på vedtak om scooterdisp til Gamas. Frank orienterte om at 
vi ikke har fått det antallet med disper som vi har søkt om og 
derfor burde klage på vedtak. 

 

Vedtak: Eiendomsutvalget sender klage på vedtaket. 
 

Sak 12/24  Økonomi, herunder gjennomgang av årsregnskap 

 Ivar orienterte. Vi har mottatt regnskap fra regnskapsbyrået, dette ble 

gjennomgått.  

Sak 13/24 Status fra utvalgene. Kvinneutvalget sin status ligger etter referatet.  

 

Det har ellers vært lite aktivitet i utvalgene siden sist styremøte.  

 

Jaktutvalget gjennomfører jegerprøvekurs 

 

Sak 14/24 Årsmøte 2024, gjennomgang av saker og produkter fra styret 

Sak 15/24 a) Innkjøp av hagler. Vurdering tilbud fra leverandør.  

b) Prosjekt for oppbevaring av våpen og ammunisjon. 

 



Skyteutvalget har innhentet tilbud på våpenskap og våpen. 

Retningslinjer angående innhenting av anbud er fulgt. Tilbudene ble 

gjennomgått. 

 

Vedtak: Vi går til innkjøp av våpen og våpenskap fra Jaktia Bardufoss 

(Olav Voigt). 

 

Sak 16/24 Forberedelse årsmøtet, herunder gjennomgang av: 

- årsmelding 

- aktivitetsplan 2024 

- budsjett 2024 

Sak 17/24  Eventuelt 

Sak 18/24  Neste styremøte: 5. mars kl 1730 på kommunehuset. 

 

Brita Martinsen 

referent 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



STATUS FRA UTVALGENE 

Kvinneutvalget: 

15.02.2024 

UTVALGSMØTE KVINNEUTVALGET. 

Til stede: Karin og Heidi. 

Sted: Teams, kl. 19.00-20.00. 

 

Sak 1: Isfisketur. 

Årets dametur for medlemmer i BJFF. Sosial tur med isfiske til Altevatn. Vi bruker 

Toppenhytta til BJFF 

som base og planlegger turen den 12.-14. april. Det er et tak på 15 deltakere, pga 

overnatting og 

frakt på fisketur. Planlegging av program. Vi ordner middag fredag, pølse til lunsj lørdag og 

egenfisket 

fisk blir middag på lørdag (ekstra middag hvis det ikke blir fisk). Deltakerne tar selv med 

tørrmat og 

drikke. Vi ordner kaffe og te og drikke til middag. Ta med sengeklær (ligger puter og dyner på 

hytta) 

eller sovepose. 

Karin hører med Frank Pedersen om hytten er ledig. 

Hører om Sissel legger ut på hjemmesiden og FB etter vi har fått svar om hytta er ledig.. 

Heidi har kjøttdeig i beredskap. 

Karin sjekker med fiskeutvalget om det er en fungerende isbor å låne (er det med motor) og 

reiseregningsskjema på neste styremøte. Kan også forhøre seg om hva som er priser og 

passasjertilegg etc. Spør Brita hvordan vi gjør for å kjøpe vin/øl. 

Heidi tar med en dunk vann, så henter vi mer på isen. 

Karin ordner skyggeregnskap. 

Heidi og Karin har kontroll over hva som skal handles inn. 



 

Sak 2: Nasjonal aktivitetsdag kvinner, skytedag for damer. Vi setter dato til 7. september. 

Karin spør på styremøte om det blir flere instruktørkurs i hagleskyting fremover. 

Karin informerer skyteutvalget om at vi har landet på 7. september for skytedag for damer. 

 

Heidi referent. 


